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1. Mötets öppnande

Ordförande Lars-Enar Lindberg hälsade de närvarande medlemmarna välkomna och förklarade

mötet öppnat.

2. Fastställande av dagordning
Utskickad dagordning fastställdes.

3. Kallelse

Frågan om kallelse skickats ut på vederbörligt sätt besvarades med ja.

4. Antalnärvarande
Antalet representerade fastigheter uppgick till 35 stycken, Parisvägen nr 24,27,28 och 29. Paris

Gökväg nr 3, 6, 7, 8 och 12. Parisslingan nr 1,3,8,9,LO, L2, L3, L4, L5,16,18,25,27,28,30, 31,

32,33,34,38,40,42,44,58,6A,64, och 57. Styrelsen representerades avordforande,

sekreterare, ham nka pten, kassö r och skogva ktmästa re.

5. Ordförande och sekreterare till mötet
Till ordförande och sekreterare till mötet valdes Lars-Enar Lindberg och Christian de Mar6

6. Val av två justeringsmän/kvinnor och tillika rösträknare

Till j usteringsmän och tillika rösträknare va ldes:

Katharina Öhlander Parisvägen 29 och Marie Louise van Varick Parisslingan 15.

7. Styrelsens berättelse
Följande verksamhetsberättelse hade skickats ut och lästes upp: "Året har förflutit utan några

direkta incidenter mer än stormen Alfrida ijanuari. Som tur var drabbades ingen av fastigheterna

av några katastrofala skador. Flera träd blåste dock ner och vi har kontaktat Janssons

Skogskonsult, m.fl. och frågat om de kan ta hand om nedfallna träd. Det verkar som de flesta

bolagen redan har fullt och tycker att vårt behov är för litet. Det blir med största sannolikhet att

vi själva inom föreningen får ta oss an och rensa allmänningarna. Det positiva med det är att det i

alla fall kan minska våra utgifter. I oktober hade föreningen ett extra möte efter sista

arbetsdagens slut om hur vi vill att båtbryggan ska renoveras, och eventuellt byggas ut med Y-

bommar för att göra båtplatserna tåligare mot kraftiga vindar. Ärendet bordlades dock och

styrelsen fick i uppdrag att skicka ut en förfrågan om vilka som faktiskt är intresserade av ny

båtplats och finansiering av denna. Detta har gjorts under våren och under årsmötet kommer

resultatet att presenteras och frågan än en gång behandlas. (Protokoll från mötet finns att läsa på

webben sedan i höstas. Vi hoppas vi att så många som möjligt även i år kan/vill gå på

vägsamfällighetens årsmöte för att bevaka våra önskemål och intressen. Under arbetsdagarna

har inoljning av brygga, målning av klubbhusdetaljer, röjning av sly i området genomförts och

containerns tak har fått en påbyggnad så att vattnet lättare rinner av. Båtbryggan kommer att

behöva renoveras och vi söker efter någon kunnig som kan undersöka hur kritiskt läget är, främst

då balkarnas hållbarhet. Vi ser gärna att fler medlemmar kommer och hjälper till på

arbetsdagarna framöver."

8. Revisionsherättelse
Revisionsberättelsen lästes upp av föreningens revisor Ulf Lundin.

9. Godkännande av resultat- och balansräkning
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11. Val av ordförande under 1 år
Till föreningens ordförande under ett år valdes Robert Boije, Parisslingan 25.

12. Val av kassör under 2 år
Till kassör under 2 år valdes Sofie Laurent Parisvägen 28.

L3. Val av sekreterare
Till sekreterare under 1 år valdes Laila Eriksson Parisslingan L3.

14. Valav 2 representanter ivalberedningen
I valberedningen ingår Johan Jensen, Paris Gökväg 8 och Gerhard Calmano, Parisslingan 30.

15. Val av representant till vägföreningen under 1 år

Till representant i vägföreningen under 1 år valdes Kenneth Eriksson Parisslingan 13.

16. Val av hrå suppleanter i styrelsen under ett år
Till styrelserepresentanter under 1 år valdes Kenneth Eriksson Parisslingan 13 och Curt Öberg

Paris Gökväg 12.

17. Val av hamnkapten under 2 år
Till hamnkapten under 2 år valdes Mats Kings, Parisslingan 1.

18. Val av två revisorer och en revisorssuppleant under 1 år
Till revisorer under ett år valdes Hans Thoresen Paris Gökväg 3 och Ulf Lundin Parisslingan 40.

Till revisorssuppleant under ett år valdes Kia Engskog Parisslingan 16.

19. Redovisning av avslutade och pågående aktiviteter
Rensning i skogen har påbörjats och det är viktigt att påpeka att man alltid ska vara 2 personer

vid trädfällning och vid borttagande av vindfälle och roWältor.

Sven Gustafson Parisslingan 9 (medlem vägföreningens styrelse, valberedningen) angående ny

vägbeläggning och nya vägtrummor. Det har varit helt tyst under året angående den tidigare

diskuterade vägen till Mörjaren genom Paris tomtområde.

20. lnformation och förslag om hur fortsatt hantering av utbyggnad av bryggan

15 medlemmar har anmält att de är intresserade av att köpa en båtplats vid en ny flytbrygga med

y-bommar. Kostnaden per båtplats uppskattas idag ligga på ca 30 000kr. En årlig hyresavgift

föreslås tillkomma om 1000kr per båtplats varav 500kr avser hyra till föreningen och 500kr

avsättning till underhåll. lnget är idag fastställt eller bindande utan styrelsen kommer gå vidare

med ansökan om bygglov, förutsatt att kostnaden för sådan är rimlig och förslag till stadgar vad

gäller bl.a. uthyrning och försäljning av båtplatserna.

21. Beslut om årsvgift för kommande verksamhetsår

Oförändrad årsavgift på 400 kr per fastighet beslutades.

22. Behandling av från medlemmar inkomna motioner
Inga motioner inkomna, men styrelsen uppmanas att kolla och rensa föreningens brevlåda.

23. övriga frågor
Bildande av arbetsgrupper diskuterades och följande fastslogs:

7. Renovering av bryggon

Mats Kings (sammanhållande), Johan Jensen, Jan Johansson, Raul Ruiz, Per Engström och

Sven Gustafson {arbetsledare).
2. Grösklippning vid sjön(handklippore)

Johan Rosenquist, Artikas Zeighami, Johan Funk och Mikael Ån.

3. Skogsskotsel

Andreas Johansson, Kenneth Eriksson och Sven Gustafson

4. Facebaok

En sluten facebookgrupp: "vi i Paris, Norrtälje", har startats av Marika Lindfors.



24. Avslutning
Ordforande avslutade mötet och tacltade de närvarande för ett gCItt samarbete.

vid orotokoil:c,{ilf*'
Christian f Marå

Juste;as: 
-J

Marie Lauise van Varick


